

臺南市私立寶仁國民小學  
107 學年 英語團體歌唱比賽辦法

Bao-Ren Elementary School English Group Singing Contest

一、活動目標 Objectives

(一) 藉由本校推動英語教學成果展示，提供小朋友觀摩及學習機制。

To proudly display English teaching performance and inspire students.

(二) 營造本校英語教育學習環境、提升小朋友學習興趣及效果。

To create a positive environment for learning English.

(三) 透過英語歌唱活動，美化心靈與建立好品德。

To establish good characters through English singing activities.

二、內容取材 Topic

自選曲目 Students can choose any songs they like.

三、班級初賽日期 Preliminary try-outs

4/8(星期一) ~ 4/12(星期五) 每班擇優選取 2 隊參加同學年決賽。

There will be two groups from each class chosen to participate in the final contest.

四、年段決賽日期 Final Contest Dates

(一) 4/23 (星期二)：中年級 Grade 3 and Grade 4

(二) 4/30 (星期二)：高年級 Grade 5 and Grade 6

五、參加方式 How to apply

(一) 每隊 4~8 人 (含伴奏)

Each team must consist of 4~8 students.

(Accompanying musicians will be counted as a group member.)

(二) 自由報名，報名表請至英語部辦公室索取，或至學校網站下載。

Go to English office to get the application form or download it from Bao-Ren website.

(三) 報名表請於 3/15 (星期五) 前交至英語部辦公室(221 室)。

Return the application form to English office R221 by March 15th.

六、評分標準 Standard Grading Scale

(一) 英語發音 Pronunciation 40%

(二) 音樂技巧 Use of music 30%

(三) 團隊精神 Team work 15%

(四) 舞台表現 Stage Presentation 15%

七、伴奏自備，現場音響可播放 CD 光碟片。(播放之音樂不得有和聲，違者扣總分 5 分)  
進入決賽隊伍請繳交伴唱 CD 一份(請務必燒錄成音樂 CD 格式)，並註明班級、歌曲名稱及選手姓名

Background music should be prepared. You can have a live band or bring a CD to play your selected music. Instrumental music only. No singing or vocals on CD. 5 points will be deducted from your score if there are vocals on the CD.

八、歌唱表演時間 Time

以 4 分鐘為限 (3 分 30 秒舉牌，4 分鐘按鈴下台；超過時間者，扣總分 3 分)

Time limit is 4 minutes. A flag will be raised after 3 minutes 30 seconds. The bell will be rung after 4 minutes. There will be a penalty of 3 points if the time limit is exceeded.

九、獎勵辦法 Prize

頒發獎狀以資鼓勵。A reward certificate

十、本計畫經校長核可後實施，修正時亦同。

This plan will be amended and enforced after the principal approves.

.....✂.....

107 學年 英語團體歌唱比賽 報名表  
English Group Singing Contest Application Form

班別 Class	導師簽章 Homeroom teacher's signature			
姓名 Name (中英)				
曲目 Name of the song :				
報名表請於 3/15(五)前送交英語部辦公室(221 室) Please fill out the application form, and hand it in to the office R221 before March 15 <sup>th</sup> .				